
Zpráva o činnosti klubu za rok 2022

Vážené členky a členové klubu, dovolte abychom Vám přečetl zprávu o činnosti klubu za rok 
2022.

Tak jako každý rok jsme činnost klubu začali Výroční členskou schůzi v prostorách policejní 
školy v Holešově. Účast na této schůzi je zhruba 1/4 členské základny. Což svědčí o tom, že 
značné části členů záleží na tom jakým směrem se klub ubírá a zajímá se o problémy členů 
s chovem jagdteriéra , které se snaží řešit během celého roku. 

Jako tradičně jsme se sešli první víkend v Květnu v Práci, kde  proběhli Zkoušky vloh. Na tyto 
zkoušky byl přihlášen větší počet psů převážně psů mladých kde je možnost vidět vrozené 
lovecké vlastnosti každého jedince. Né každému se tyto zkoušky povedou jak by si 
představoval.  Nicméně těmito zkouškami nemusíme házet flintu do žita a pracovat se psi 
dál. Na těchto zkouškách většina psů prokázala hlasitost což je jedna z podmínek 
k uchovnění jedince. Zazvěření této honitby zajícem je úžasná.

ZVVZ CACT v honitbě Zlatý jelen  se konali druhý den po zkouškách vloh. Na těchto 
zkouškách byla stěžejní disciplína Vyhánění zvěře z houštin u této disciplíny je zapotřebí 
velké štěstí což ne všichni psi měli aby byli vůdci se svými svěřenci spokojeni. 

Za oba pěkně strávené dny je třeba poděkovat Sylvě a Romanovi, kteří se o nás celou dobu 
starali po všech stránkách.

V červnu jsme pořádali Klubovou výstavu u příležitosti konané akce s názvem Kůň, les , 
myslivost na Libavé. Na výstavě se sešel slušný počet psů a bylo se na co dívat. Rozhodčím na
této výstavě byl Dalibor Smékal, který byl s předvedenými psy spokojený a dodal, že JGT se 
posouvá dal v exteriérů. 

V teplých dnech měsíce července proběhl Klubový trojboj LZ +BZ+ZN s udělením titulu CACT 
ve Větřkovicích a na noře Vítovka. Tyto zkoušky jsou vždy připravené na vysoké úrovni. A 
díky spokojenosti členů MS se muže JGT zase do Větřkovic vrátit následující rok.  Při 
organizaci těchto zkoušek patři velký dík panu Laďovi Vladařovi a jeho tymu z mysliveckého 
spolku Větřkovice. Pepíkum Kovařčíkovi a Beckovi za propůjčení nory na Vítovce. 

S nastávajícím podzimem se konali v pořadí druhé zkoušky vloh v Bohuslavicích. I těchto 
podzimních vloh se účastní slušný počet psů, kteří mají možnost prokázat hlasitost na stopě a
to jak na zaječí tak srnčí. Poděkováni k organizaci těchto zkoušek patři MS Bohuslavice.

V měsíci říjnu se nám konečně podařilo zorganizovat Valašský pohár LZ +BZH s titulem CACT 
v Horním Lidči.



Těchto zkoušek se ujal Stáňa Martínek a místní spolek. Tyto zkoušky se konali v Horním Lidči 
poprvé a připravenost zkoušek byla na vysoké úrovní a i díky zkušenostem Standy.

Jen si u těchto zkoušek nemohu odpustit podotknout malý zájem našich členů a proto se 
těchto zkoušek zúčastnili psi, kteří už LZ měli, aby se vůbec mohl Valašský pohár uskutečnit. 
Pevně věřím, že se nám povede následující ročník uspořádat s větším počtem psů.

Jako poslední zkoušky loňského roku byl naplánován Memoriál Josefa Martinka HZ CACIT a 
CACT. Na tyto zkoušky není jednoduché sehnat honitbu. Honitbu kterou jsme měli 
domluvenou a předběžně vše zajištěné nám byla asi měsíc do zkoušek odřeknuta. Což nastali
nemalé komplikace protože kupodivu už jsme měli psi přihlášené ale nebylo je kde 
odzkoušet. Nicméně po pár telefonátech se toho ujal Jirka Hytych a myslivecký spolek 
Čučice. Čas, který Jirkovi zbýval na přípravu tohoto Memoriálu byl celkem vražedný, ale zde 
se ukázalo jak velký smysl má pro Jirku JGT a vše se svými kamarády dovedl v krátké době 
perfektně připravit za což patři Jirkovi velké Díky!!!

Během roku se konali taky chovné svody úroveň předvedených psů byla velmi dobrá a 
timpádem většina psu se stala kandydáty chovu. Všem, kteří tyto chovné svody a nácviky na 
ně pořádají, patří Dík.

Na všechny zkoušky organizované klubem je třeba také zajistit rozhodčí s příslušnou aprobaci
k posuzování. Toto je snad nejtěžší úloha a nejnáročnější pro Mě. Všem rozhodčím, kteří 
během roku posuzovali jakékoliv zkoušky patří dík a popřát všem takovým lidem jen zdraví a 
pevné nervy protože někdy to není opravdu jednoduché.

V neposlední řadě nemohu opomenout na všechny sponzory, kteří se jakoukoliv měrou 
podíleli na organizaci zkoušek.

Vážené členky a členové klubu. Začal rok 2023 a nás čeká další náročné období v životě s JGT.
Opět jsme naplánovali mnoho klubových akci, které je nutné zabezpečit. Jednotliví členové 
výboru klubu si musí plnit povinnosti vyplývající z jejich funkcí a musí zabezpečit běžný servis 
pro členy klubu. Ještě jednou bych chtěl poděkovat všem členům ale i nečlenům klubu, kteří 
se jakýmkoliv způsobem v roce 2022 podíleli na organizaci zkoušek, doplňování webových 
stránek. 

Všem přeju hodně zdraví, pohody, chovatelských a zkouškových úspěchu v roce 2023.

Jagdterrierům zdar Předseda Václav Kopka


